
 

  

法人團體的同步商業登記申請 
Simultaneous Business Registration Application by Corporation 

 
商業登記號碼：5XXXXXXX-000-04 
B.R. No.:  

根據《商業登記條例》（第 310 章）第 5A / 5B 條當作為商業登記的申請。 
Business registration application deemed under section 5A / 5B of the Business  
Registration Ordinance (Cap. 310). 
 
法人團體是在香港成立為法團： 

The body corporate is incorporated in Hong Kong: 
 
(a) 法人團體名稱： 

Name of body corporate:    
 
(i) 英文名稱： KXX DXX TRANSPORTATION COMPANY LIMITED 

In English:  
    

     
(ii) 中文名稱： ＸＸ貨櫃運輸有限公司  

In Chinese:   
 

(b) 註冊辦事處地址：  X/F XXX GLOUCESTER ROAD WANCHAI 

Address of registered office:  
 
 

地區：    香港 

Region:    HONG KONG 

      

(c) 成立為法團的日期：  01/04/2011 

Date of Incorporation:   
 

如在此後任何時間有任何適用商業登記證（在《商業登記條例》（第 310 章）第 6 條中界定）就上述 

業務發出，本人不欲選擇該等商業登記證內所註明的屆滿日期均為自其內所註明的生效日期起計的 3 

年屆滿之日。 

I do not wish to elect that the expiry date to be endorsed on all applicable business  
registration certificates (as defined in section 6 of the Business Registration Ordinance  
(Cap. 310)) to be issued at any time hereafter in respect of the above business shall be  
the date of the expiration of 3 years from the date of commencement endorsed thereon. 
 

申請日期：   01/04/2011 

Application Date:    
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商業登記號碼：5XXXXXXX-000-04

B.R. No.:


根據《商業登記條例》（第310章）第5A / 5B條當作為商業登記的申請。


Business registration application deemed under section 5A / 5B of the Business 


Registration Ordinance (Cap. 310).

法人團體是在香港成立為法團：


The body corporate is incorporated in Hong Kong:


(a) 法人團體名稱：


Name of body corporate:   


(i) 英文名稱：
KXX DXX TRANSPORTATION COMPANY LIMITED

In English:


(ii) 中文名稱：
ｘｘ貨櫃運輸有限公司

In Chinese:
 


(b) 註冊辦事處地址：

X/F XXX GLOUCESTER ROAD WANCHAI

Address of registered office:



地區：



香港


Region:



HONG KONG

(c) 成立為法團的日期：

01/04/2011

Date of Incorporation:




如在此後任何時間有任何適用商業登記證（在《商業登記條例》（第310章）第6條中界定）就上述


業務發出，本人不欲選擇該等商業登記證內所註明的屆滿日期均為自其內所註明的生效日期起計的3


年屆滿之日。


I do not wish to elect that the expiry date to be endorsed on all applicable business 


registration certificates (as defined in section 6 of the Business Registration Ordinance 


(Cap. 310)) to be issued at any time hereafter in respect of the above business shall be 


the date of the expiration of 3 years from the date of commencement endorsed thereon.


申請日期：
 
01/04/2011

Application Date:
  












